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CONSILIUL  LOCAL  AL  MUNICIPIULUI  BISTRIȚA 
COMPARTIMENT  PREGĂTIRE  DOCUMENTE 
 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat azi 29.04.2024 în şedinţa extraordinară convocată de îndată 

a Consiliului local al municipiului Bistriţa 
 

 
Şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost 

convocată de îndată și se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, respectiv prin intermediul platformei informatice ZOOM, la care 
participă: consilierii locali ai municipiului Bistriţa, domnul primar Turc Ioan, 
domnul Hangan Sorin - Viceprimarul municipiului Bistriţa; domnul Stan Călin - 
Viceprimarul municipiului Bistriţa; domnul Găurean Florin Nicolae – 
Administratorul public al municipiului; domnul director Cincea Dumitru – Matei 
– înlocuitorul de drept Secretarul general al municipiului; Coceşiu Liliana – 
director executiv Direcţia Dezvoltare Durabilă 2030;  Ivașcu Lia – director 
executiv Direcția tehnică; Pînzariu Mihai  - consilier al Primarului municipiului 
Bistrița; Linul Rrobert - consilier al Primarului municipiului Bistrița;          
Cionca Terezia Tanţa – consilier Compartimentul Pregătire Documente, 
Contencios; Morariu Dorina - Maria – consilier Compartimentul Pregătire 
Documente, Contencios; Deac Bogdan – Direcţia Tehnologia Informaţiei și 
Inovare și reprezentantul Socităţii Loyal SRL. 
 

Şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost 
convocată de îndată prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa 
nr.179/29.04.2024, care a fost adusă la cunoştinţă publică în mass-media 
locală şi prin afişare pe site-ul primăriei. 

Se intonează Imnul de stat al României. 
 
Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: 

mulțumesc, stimați colegi! O să facem repede o prezență.  
 
Sunt prezenți 20 de membri ai Consiliului local al municipiului Bistrița 

din cei 21 consilieri locali în funcție. Absentează domnul consilier local           
Elisei Radu Claudiu. 

Şedinţa este legal constituită. 
 
Ședința extraordinară convocată de îndată este condusă de 

președintele de ședință în exercițiu, domnul consilier Hangan Sorin.  
 
Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: avem un 

singur proiect pe ordinea de zi.    
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PROIECTUL ORDINII DE ZI A ȘEDINȚEI EXTRAORDINARE CONVOCATĂ 
DE ÎNDATĂ ÎN DATA DE 29.04.2024 

 
Proiect de hotărâre nr.89/29.04.2024 privind aprobarea Documentaţiei 

de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții “Coridor verde de mobilitate urbană în Centrul 
Istoric al municipiul Bistriţa” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii: Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

 
Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  dacă sunt 

propuneri de modificare a ordinii de zi? Nu sunt.  
O să vă rog să votați ordinea de zi. Se poate vota, stimați colegi. 
 
Cu 20 de voturi ”pentru” ordinea de zi a fost aprobată. Mulțumesc! 
 
Și o să intrăm direct în ordinea de zi:  
 
Proiect de hotărâre nr.89/29.04.2024 privind aprobarea 

Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții “Coridor verde de 
mobilitate urbană în Centrul Istoric al municipiul Bistriţa” 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorităţii consilierilor locali în funcție.  

Comisiile de specialitate reunite au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
 
Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: dacă sunt 

intervenții? deși am discutat pe larg în comisiile reunite. 
Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta: o singură întrebare, 

domnule președinte, vă rog! 
Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: da, vă rog 

doamna consilier Săsărman! 
Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta: deci pe comisii am înțeles 

că s-a discutat, la un moment dat, despre desființarea celor două fântâni 
arteziene, iar în locul lor – crearea unui curs de apă sau a unui fir de apă care 
să străbată pietonalul din capăt în capăt? Acolo dacă ni se poate explica puțin 
mai bine în ce constă, cum va fi?  

Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  doamnă,     
v-a explicat proiectantul, acum sper că nu ne cereți să vă explicăm noi, că nu 
mai este proiectantul aici.  

Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta:  a spus doar că va fi un curs 
de apă peste care se va putea trece cu piciorul. Asta nu-nțeleg, se 
construiește un fel de platformă, nu-nțeleg. Ca și cum am avea un minirâu prin 
mijlocul pietonalului. Mă iertați, dau eu asta am înțeles.  
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Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: cred că 
este și domnul proiectant. Am să vă rog să explicați doamnei consilier, dacă 
m-auziți, doamnei consilier Săsărman, cum e cu luciul de apă?  

Domnul proiectant Beniamin Kohl: da, mulțumesc! Deci este vorba 
despre reluarea motivului Canalului Morii care, istoric a trecut prin actuala 
Stradă Liviu Rebreanu și prin Piața Centrală, interpretat într-o formă 
contemporană. Deci o să fie un fir de locații alese în așa fel încât să nu 
deranjeze nici terasele și nici trecătorii, în care sunt anumite jeturi de apă de 
înălțime de cam un metru – un metru jumate din care iese cumva apa, curge 
pe un fir, așa, ca să redea ideea aceasta de fostul pârâu. Curge pe, așa cum 
spuneați, un fel de platformă pavată hidroizolată, gravitațional spre jos până la 
un punct unde intră, deci sunt mai multe segmente, din motive tehnice, ca să 
nu fie un efort major de a pompa apa înapoi, pentru că se recirculă.  

Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: este un proiect foarte 
personal, aș spune, pentru că am înțeles încă de dinainte de a-mi prelua 
mandatul că avem nevoie de o infrastrucutră proprie care să ne ajute să 
rezolvăm problema tinerilor din municipiul Bistrița.  

Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta:  da, nu-nțeleg cum se 
rezolvă problema tinerilor din municipiu cu acest curs de apă, dar..., în fine. 

Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: doamna 
consilier Săsărman, ați reținut jocul cu luciul de apă, sau nu?  

Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta: îmi este foarte greu să-mi 
imaginez cum o să arate, în fine, o să vedem. 

Doamna consilier  Avram Anamaria: mă scuzați că intervin, dar este 
asemnănător celui din parc, nu? Acolo avem ceva de genul, mai mult sau mai 
puțin. 

Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: vă rog să 
vă închideți microfoanele! 

Mai dorește cineva să intervină? Da, domnul Munthiu! 
Domnul consilier Munthiu Cristiean: da, am discutat în ședința de comisii 

și n-o să reiau, legat de dispariția celor șase locuri de parcare, locuri de 
parcare pentru persoane cu handicap. Domnul primar spunea că se va găsi o 
soluție de rezolvare a acestei probleme. Aș vrea ca până la ședința în plen de 
consiliu, aparatul tehnic să ofere niște detalii legate de treaba asta. 
Mulțumesc! 

Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: la proiectul 
tehnic, domnul consilier, am reținut, s-a reținut! Deocamdată discutăm de 
studiu, dar până la proiectul tehnic va fi tratată și va fi dată soluția.... 

Domnul consilier Munthiu Cristiean:  domnul președinte, cred că am fost 
destul de clar. Vreau să mi se prezinte o propunere – ca și consilier, am acest 
drept. Nu-mi interpretați dumneavoastră interpelările. Mulțumesc! 

Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: dacă sunt 
alte intervenții? Nu sunt. O să vă rog să dați drumul la vot! 
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Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” a doamnei consilier Săsărman Lucia 
Augusta, proiectul a fost adoptat. 

Mulțumesc, domnule proiectant, mulțumesc, stimați colegi!  
O după-masă plăcută, vă doresc! 
 
Domnul Președinte de ședință Sorin Hangan declară închise lucrările 

şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului local al municipiului 
Bistriţa din data de 29.04.2024.  

 
 
 

  PREȘEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         Pentru SECRETAR GENERAL  
 
           HANGAN SORIN                                        DIRECTOR EXECUTIV, 
                                                                           CINCEA DUMITRU - MATEI  
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